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Aika jännittynein tunnelmin 
lähdettiin kauteen 2020-2021, 
kun alla oli koronakevät ja jo 
ihan hyvältä näyttänyt kesä. 

Terveysturvallisuus oli kai-
ken toiminnan edellytys ja 
kaudesta tulikin poikkeuk-
sellinen. Alkuun piti opetella, 
että vastustajien joukkueita 
tai tuomareita ei saanut kätel-
lä otteluissa. Myös kasvomas-
kit ilmestyivät katsomoon ja 
toimitsijapöytiin. 

Syksyn edetessä katso-
mot tyhjenivät ja otteluja 
pääsi seuraamaan vaihtopen-

kin lisäksi ainoastaan toimit-
sijapöydästä tai striimauksis-
ta. Marraskuun loppupuolella 
sekä treenit, että sarjapelit jäi-
vät tauolle. 

Loppukaudesta pelaa-
maan ei kuitenkaan enää 
päästy täällä pääkaupunki-
seudulla. Keväällä 2021 tree-
nit avautuivat 2008 syntyneil-
le ja nuoremmille sekä touko-
kuun alussa muille junioreil-
le – terveysturvallisesti. Uni-
fied- ja aikuisten harrastetoi-
minta ei enää jatkunut kevääl-
lä. Päättyvästä kaudesta jäi 

aika vähän muisteltavaa. 
Korista on kyllä tullut ikävä 
ja erityisesti Sykki-henkeä ja 
yhteisöllisyyttä. Pitkistä tau-
oista johtuen osa pelaajista 
on saattanut keksiä jotain 
muuta tekemistä vapaa-ajal-
leen. Toiset ovat taas kiivaasti 
odottaneet treeneihin pääsyä. 
Koronarokotukset ovat eden-
neet hyvin ja toiveikkaina 
odotamme parempaa koris-
syksyä. 

Sykin hallitus on suunni-
tellut alkusyksyyn katukoris-
tapahtumaa – mikäli korona-

tilanne sallii - sekä ns. mata-
lan kynnyksen koristoimin-
nan käynnistämistä 15-18 
vuotiaille nuorille. Otamme 
myös uusia pelaajia kaikkiin 
joukkueisiimme. Toivottavasti 
tapaamme pian koriksen mer-
keissä!

Riikka Liesmala

PS. Teimme kausijulkaisusta 
vähän erilaisen, joukkueteke-
misestä ja sarjoista kun kertyi 
kovin vähän kerrottavaa.

Puheenjohtajan 

tervehdys!

Pelaan Sykissa 
korista koska...

1.  Kuka olet ja missä pelaat? 

2.  Miksi pelaat koripalloa? 

3.  Mitä Sykissä on hienoa?

4.  Mitä koris merkitsee sinulle? 

5.  Mitä tavoitteita sinulla on? 

KOSKA KAUDELLA JOUKKUEISTA JA NIIDEN MENESTYKSESTÄ EI PALJON 

JÄÄNYT KERROTTAVAA, PÄÄTIMME TEHDÄ PELAAJAHAASTATTELUJA JA 

VALMENTAJAHAASTATTELUJA. PELAAJAT JA VALKUT HAASTATTELIVAT 

TOISIAAN (JA JOSKUS ITSEÄÄN) JA KERTOIVAT MIKSI KORIS ON KIVAA,  

MITÄ TAVOITTEITA HEILLÄ ON JA MIKSI JUURI SYKKI-JOUKKUE.
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Mun nimi on Luukas ja pelaan Sykissä. 

Pelaan sykissä koska siellä on kivoja kavereita 

ja hyviä valmentajia.

Sykissä on se hienoa että kaikki otetaan mukaan 
eikä ketään kiusata tai syrjitä.

Pelaan korista koska se on kiva ja tärkee laji.

Mulla on tavoitteena tulla paremmaksi 
pelaajaksi ja joukkuelaiseksi.

Touko Lokki (08) haastatteli 

Touko Lyytistä (08)

Olen Touko Lyytinen ja pelaan Sykissä.  

Mä aloitin koriksen, koska mun kaverit 

pelasivat tässä samassa joukkueessa ja tää on 
hyvä tapa urheilla. Hauska laji.

Sykissä on hyvä joukkuehenki ja hauskat jutut ja 
ei oo niin totista.

Koris, no se on harrastus, kivaa urheilua.

Tavoitteena on että harrastaisin tätä vielä pitkään.

AATU PUISTOVIRTA (09) 
HAASTATTELI LUUKAS ANTILAA (08)

Pelaan korista, koska se on hauskaa!

Pelaan Sykissä, koska Kele kävi koulullamme 
esittelemässä korista ja siitä se lähti. 
Sykissä on hauskaa se yhteisö ja kaverit.

Koris on hauskaa, saa pelata kavereiden 
kanssa ja se on myös hyvä urheilulaji, 
sekä heittely on kivaa.

Tavoitteeni on tehdä koriksesta ammatti!

Pelaan korista, koska tykkään koripallosta.

Valitsin Sykin, koska siellä harrastaa minun 
kaverit ja se on myös hyvä tiimi.

Ei mulla oo oikee syytä miks koris on kivaa, 
se on vaa kivaa!

Tavoite olis päästä johonki hyvään tiimiin isona.
OLEN EETU (7) JA PELAAN 
SYKKI 07 POJISSA

Oon Arttu (30) ja Olen Sykin 

07 pojat joukkueessa.  
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Pelaan koska se on kivaa.

Pelaan sykissä koska joukkuehenki on 
hyvä ja muita aina kannustetaan.

Koris on kivaa koska siinä saa tehdä aina itse 
omia päätöksiä ja joukkueesa tuetaan aina toisia.

Tavoitteenani on tulla hyväksi siinä missä 
 on parannettavaa.

Pelaan koska koris on hauska ja 
ryhmähenkinen harrastus.

pelaan sykissä siksi, koska valmentajat täällä ovat 
tosi kivoja sekä oma joukkue on tosi kiva.

Koris on kivaa koska pääsee viettämään aikaa kavereiden 
kanssa ja on paljon sosiaalista tekemistä.

Tavoitteenani on oppia heittämään paremmin 
ja nostaa kestävyyttä.

Olen Vera Saarela 
ja pelaan Sykissä. 

Olen aino linna ja pelaan Sykissä. 

TAVOITIMME YLÄKOULULEIRITYKSELTÄ JA KOTISOHVALTA MUUTAMAN U16 

PELAAJAN, KUN TAKANA OLI PARI VIIKKOA KORISTREENEJÄ PITKÄHKÖN 

KORONATAUON JÄLKEEN. PELAAJAT HOITIVAT  ITSE MYÖS KYSYMYKSET.

1.  MIKÄ SUN NIMI ON? 

2.  MIKSI PELAAT KORISTA?

3.  PALJONKO TREENAAT VIIKOSSA?

3.  MITÄ SULLA ON TAVOITTEENA KORIKSESSA? 

4.  HARRASTATKO JOTAIN MUUTA, 
 JOKA TUKEE KORIKSEN HARRASTAMISTA?
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Koris on mielestäni hauska joukkuelaji.

Neljät koristreenit ja lisäksi salitreenit. 
Yksi lepopäivä on viikossa.

Päästä pelaamaan korkealle tasolle 
korista ja oman joukkueen kanssa SM-tasolle.

Salilla käyntiä ja muiden palloilulajien 
pelaamista vapaa-ajalla.

Koska koris on kivaa ja hyvä liikuntamuoto.

Neljät koristreenit joukkueen kanssa + fysiikka treenit.

Kehittyä koko ajan enemmän ja pelata mahdollisimman 
korkealla tasolla.

Kuntosalia.Olen Late ja 
pelaan Sykissä. 

Olen Niko ja pelaan Sykissä. 

Pelaan korista, koska se on kivaa.

Treenaan viikossa neljä kertaa omissa treeneissä 
plus käyn vapaa-ajalla pelaamassa.

Tavoitteena koripallossa tehdä siitä ammatti.

Käyn koripallon lisäksi salilla.

Olen miro ja 
pelaan Sykissä. 
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1.  KUKA OLET JA MISSÄ JOUKKUEESSA PELAAT? 

2.  MIKSI SÄ PELAAT SYKISSÄ? 

3.  MITÄ ERITYISTÄ TAI HIENOA SYKISSÄ ON? 

4.  MITÄ KORIPALLO MERKITSEE SULLE? MIKSI  

5.  SE ON NIIN KIVAA? 

6.  MITÄS TAVOITTEITA SULLA ON? 

7.  MIKÄ ON SUN LEMPI NBA-JOUKKUE JA NBA-PELAAJA? 

8.  KUMMASSA SÄ KÄYT ENEMMÄN JA KUMMASTA PIDÄT ENEMMÄN, 

UTTAM ARYAL JA VILHO JUUTINEN HAASTETTELIVAT TOISIAAN. Olen Vilho Juutinen ja pelaan Sykin U19 joukkueessa.

ja pelaan Sykin U19 joukkueessa. No mä pelaan koska täällä on paljon mukavia 
tyyppejä ja kavereita ja täällä on tosi hyvä valmennus ja mä tykkään pelata täällä.

No mä pelaan koska täällä on paljon mukavia tyyppejä ja kavereita ja täällä on 
tosi hyvä valmennus ja mä tykkään pelata täällä.

No se on kivaa kun pääsee tekee yhdessä kivojen tyyppien kanssa sitä mitä rakastaa 
ja mä rakastan korista sen takia kun pääsee urheilee ja tykkään tosi paljon kilpailla 
ja siitä fiiliksestä kentällä.

No mun tavoitteet on et mä pidän hauskaa tän harrastuksen parissa ja mun yks 
tavoite on se, että ens vuonna voitetaan suomenmestaruus.

No kyllä mä yleensä lähen oikeella rakentaa tota hommaa.

No kyl se on ihan selkeesti Lebron James ja L.A. Lakers. Ja paha se on maailman 
parasta pelaajaa jättää tässä kohtaa sanomatta.

No mun mielestä tää on ihan selvä, Mc Donalds. ja erityisesti toi Pitäjänmäen 
 Mäkkäri on lähellä sydäntä.
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Olen Uttam Aryal ja pelaan Sykin U19-joukkueessa.

Mä on myös Sykin lukiossa ja myös valmentajana toimi täällä Sykissä ja Sykki on 
todella hyvä seura ja täällä on tosi helppoa tutustua ihmisiin ja täällä otetaan 
kaikki huomioon niin täällä on tosi hyvä pelata.

Erityistä on tää Sykin hieno halli ja Sykki on tosi yhteisöllinen seura ja sijaitsee 
Helsingin parhaassa kaupunginosassa, eli Haagassa ja täällä on myös Haagan 
peruskoulu joten kaikki salit löytyy läheltä niin täällä on hyvä olla.

Koripallo on todella kaunis laji ja sitä on hieno pelata ja katsella myös. Kyllä tänne välillä 
tullaan katsomaan myös Sykin divaripelejä. Koripallo merkitsee mulle aika paljon. 
Aina kun vähän harmittaa niin on mukava ottaa koripallo käteen!

Mulla on enemmänkin ehkä ensi kauden tavoitteita. Tietenkin SM-kultaa 
tavoitellaan ja haluan kehittyä henkilökohtaisesti ja pitää myös joukkueen 
kanssa hauskaa ja nauttia viimeisestä junnukaudesta. (Vilho: voittaa myös Namika!)

Musta tuntuu ettei tää aina mee näin, mutta kyllä mä yleensä vasemman laitan, 
kun on niin kiva lopettaa siihen oikeeseen jalkaan ja sit putsata kengänpohjia. 
Jos siis puhutaan koriskengistä.  

No ehdottomasti Golden State Warriors ja Stephen Curry. Steph on yksinkertaisesti 
maailman taitavin pelaaja ja historian paraas heittäjä.

Tää on oikeesti todella paha, mutta itellä on se Hesburgerin platinataso hallussa, joten pakko on vastata Hesburger. Ja kyllähän 
kotimaista pitää tukea!

P.s. Me siis vastattiin molemmat tohon vikaan kysymykseen ihan logojen perusteella, ei olla koskaan maistettu!

Sykki-koutsit
Syväluotaus junnuvalmentajistamme, olkaa hyvä:)
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”Seurassamme on tuskin yhtäkään pelaajaa, jota 
Kele (Aleksi) ei olisi jossain vaiheessa valmentanut. 

Vaikka Kele on vähentänyt joukkueittensa määrää viime 
vuosina sydänkeski-ikäisyyteen siirtyessään, löytää 
hänet Sykiltä silti lähes joka päivä. 

Aikaa löytyy pelaajien lisäksi myös salivuorojen värkkäämiseen, 
kokemattomampien valmentajien kouluttamiseen, HKVT-
kurssille (sekä joskus jopa omille lapsilleen). 

Kelestä kaiken tarvittavan kertoo se, että lähes jokainen 
hänen pelaajistaan pitää häntä ennen kaikkea ystävänään. ”

”Tulisieluinen taistelijoiden tehtailija Tomppa on 
luotsannut -05 -poikia jo monen vuoden ajan. 

Tompan valmennuksesta paistaa hänen persoonallisuutensa 
sekä ammattinsa läpi. 

Opettaja Luomanmäki jaksaa opettaa pelaajiaan rauhallisesti, 
mutta kun kärsivällisyys loppuu nousee tunteellisempi 
puoli esiin. 

Tompan pelaajat saavat koripallovalmennuksen lisäksi nauttia 
yleismaailmallisista oppitunneista sekä elämästä että heitä 
ympäröivästä maailmasta.” 

Valmentaja: KELE

Valmentaja: Tomppa

”Olemme Sanna ja Susan. 
Valmennamme Sykin tyttöjoukkueita. 

Yhteistä Sykki-taivalta on takana nyt neljä vuotta. 
Sanna on vastannut tällä kaudella 2011-2008 
ikäluokista ja Susan 2007-2006 syntyneiden 
joukkueesta.

Valmentajina meille on tärkeää nähdä joukkueen 
kasvu ja kehittyminen pidemmällä aikavälillä ja 
kasvaa myös itse joukkueen mukana. Parhaita hetkiä 
valmentajina ovat yhteiset onnistumiset joukkueena. 

Etenkin tiukkojen pelien synnyttämät vahvat tunteet 
joita joukkueen kanssa koetaan, kannustavat 
kehittämään omaa valmentajuutta.”

Valmentajat: Sanna ja Susan
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”Nuutti on kahdeksantoista vuotias rämäpää, 
jolta löytyy paljon kokemusta ikäänsä nähden. 

Nuutti on ollut -08 poikien mukana jo useamman vuoden 
ja nyt reviiri on laajentunut myös -07 ja -10 syntyneisiin. 

Nuutti tuo omalla asenteellaan energiaa jokaisiin harjoituksiin 
ja saa kaikki yrittämään parhaansa. Nuutin tavoite on kehittää 
jokaisesta pelaajasta niin hyvä kuin mahdollista ja jatkaa 
seuran palkintokaapin täyttämistä.”

”Henri on pirteä ja motivoitunut valmentaja. 

Hänen valmentamisessaan näkyy pitkä peliura taustalla. 

Henri on monipuolinen valmentaja, jolta löytyy myös 
erinomaisia veteraanin vinkkejä. Henri on valmentajana 
skarppi ja ottaa koko joukkueen hyvin huomioon. 

Hänen suurimmat vahvuutensa ovat korintekoliikkeiden 
opettaminen sekä kentällä liikkuminen.”

Valmentaja: Nuutti

Valmentaja: henri

”Uttam on ollut koripallon parissa jo vuosia 
ja kiihtyvällä tahdilla fokus siirtyy kohti 
valmentamista. 

Uttam hallitsee koripallon tekniikat ja taidot lähes 
aukottomasti. Uttamin suurimmat vahvuudet tulevat 
kuitenkin kentän ulkopuolelta: ilo, into ja rakkaus lajiin, 
otka paistavat hänestä läpi tarttuvat niin pelaajiin 
kuin valmentajakollegoihinkin.”

”Penan (Arttu) kurinalaisuus tekee 
hänestä mahtavan valmentajan ja kollegan. 

Hän näyttää esimerkkiä junnuille sekä meille nuoremmille 
valmentajan aluille. 

Pena on aina paikan päällä ja hänen työpanoksensa on 
suuri. Pena suunnittelee kaiken valmiiksi eikä mitään jätetä 
viime tippaan. 

Onhan Pena vielä tämän kaiken lisäksi todella hauska jätkä, 
suorastaan satusetä, joka jakaa viisauksiaan muille, välillä 
jopa turhan innokkaasti.”

Valmentaja: Pena

Valmentaja: uttam
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”Olen Roosa Järvinen, 32-vuotias kasvatusalan 
asiantuntija ja opettaja. 

Alkujaan olen kotoisin Salosta, mutta muutin monen mutkan 
kautta  Haagaan noin 1,5 vuotta sitten. 

Halusin saada taas koriksen elämääni, joten päätin hakeutua 
valmentamaan Sykkiin. 

Vastuullani on perhekoris ja Tiinan kanssa koutsaamme yhdessä 
supermikroja. Koris on aina merkinnyt ja merkitsee edelleen paljon. 

Olen pelannut enemmän ja vähemmän aktiivisesti yli kahdenkymmenen 
vuoden ajan, jonka lisäksi olen valmentanut ja toiminut tilastoijana peleissä. 

Sykissä on parasta rento ja yhteisöllinen meininki sekä superihanat 
valmennettavat ja perhekoriksen aktiiviset vanhemmat. 

Toivottavasti päästään taas elokuussa jatkamaan treenejä normaaliin tapaan!”

”Olen Tiina, supermikrokoutsina 
olen löytänyt oman valmentajuuteni 
ytimen. 
Koris on ensisijassa hauskaa ja kehittyminen 
tapahtuu orgaanisesti. 

Supermikroja voi herätellä kivasti lajin ja 
joukkueurheilun ja yleensä liikunnan 
ihanuuden pariin ilman paineita. 

Pienten valmentamisessa isot asiat ovat 
pieniä ja pienet isoja.”

Valmentaja: tiina

Valmentaja: roosa

Sykki-Jojot
Ilman jojoja eli joukkueenjohtajia mistään ei tule mitään. Sykissä jojoja on usein monta 

per joukkue, niin homma ei käy liian kuormittavaksi, vaan päinvastoin on useimmiten kivaa!
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Sanna Tilli, pojat 05-06. 

Olen Kotkasta kotoisin ja siellä 
oli ja on edelleen vahva koris-
kulttuuri. Itsekin pelasin KTP:s-
sä seitsemän vuotta ja olin 
myös toimitsijana aina mies-
ten SM-sarjatasolla saakka. 
Koska koris on aina kiinnosta-
nut, oli luonnollista että seu-
raan myös koriksen aloitta-
neen poikani joukkueen toi-
mintaa. 

 Koris on kyllä täyttänyt kii-
tettävästi talvikausien viikon-
loput, kun pääsääntöisesti on 

pelattu kahta sarjaa. Vieraspe-
leihin on aina saatu kyydit jos-
kus pienten säätöjen jälkeen 
ja pelipaikat rankattu puffet-
tien hyvyyden perusteella.

Jojona ei ole koskaan tar-
vinnut olla yksin vaan tehtäviä 
on jaettu. Kun pelit koronan 
takia loppuivat marraskuussa, 
olen todella kaivannut pelien 
mukana tuomaa sosiaalisuut-
ta ja pelien seuraamista mui-
den vanhempien kanssa.

Toivottavasti syksyllä kaik-
ki palaisi normaaliksi ja pojat 
pääsisivät myös pelaamaan. 

Itselleni olen asettanut tavoit-
teeksi opetella uuden sähköi-
sen pöytäkirja pitämisen.

Satu Valkonen, 
pojat 07. 
Toimin jojona nyt toista vuot-
ta. Koriksen pariin päädyin 
poikani kautta. Aluksi toimin 
kannustusjoukkona   katso-
mossa, kunnes pikkuhiljaa 
rupesin auttelemaan   Panua 
ja Heidiä jojon hommissa. 
Penan aloittaessa tämän jouk-
kueen valmentamisen, sain 

kutsun jojoiluun, joten tässä 
sitä ollaan :)".

  
Heidi Ja Panu Lokki, 
pojat 08. 

Ollaan oltu mukana Sykin toi-
minnassa jo yli kymmenen 
vuotta. Sykki on mahtava koris-
perhe, jossa ollaan tutustut-
tu ihaniin ihmisiin, niin lapsiin, 
nuoriin kuin vanhempiinkin, 
sekä valmentajiin. 

Odotetaan kovasti ensi 
kautta, että päästään taas kat-
somoon ja ehkä turnausreis-

suillekin! Sykissä on hieno 
henki ja pienessä seurassa toi-
miminen on todella yhteisöl-
listä ja tiivistä! Panu on myös 
02-03-poikien jojo ollut vuo-
desta nakkijamuussi.

Kuldar Rahuorg, 
tytöt 08-11 (U13). 

Kausi 2020-2021 jää kyllä mie-
leen odotuksista poikkeava-
na, en ajatellut joukkueen-
johtajan tehtäviin kuuluvan 
joukkueen kanssa pulkkamä-
essä oleminen tai oman juok-
sukunnon etsiminen Pirkko-
lan urheilupuistossa joukku-
een mukana marras-joulukui-
sena iltana.

Jos ei tyttöjen mieletöntä 
sitoutumista treenaamiseen 
lasketa ja joukkueen onnistu-
nutta syksyn pelikautta, niin 
kauden sykähdyttävin het-
ki oli kyllä joulukuinen tuuli-
nen ja räntäsateinen ilta Pirk-
kolan urheilupuistossa. Juos-
tiin kenttää ympäri aivan kar-
meassa kelissä ja tytöt lau-

loi joululauluja rytmittääk-
seen askelta. Sen hienompaa 
hetkeä ei joukkueessa pelaa-
van lapsen isänä ja joukkueen 
taustalla toimivana henkilönä 
voi oikein kokea.

Toukokuussa saatiin lopul-
ta järjestymään koko seuran 
tyttöjen leiri Kisakalliossa ja 
onnistuneen leirin myötä luo-
tiin toivottavasti uusi perinne 
tyttökorikselle Sykissä. 

Emilia ja Jarmo 
Puistovirta, pojat 09. 
Meitä pyydettiin mukaan toi-
mintaan ja ollaan oltu tosi 
ihastuneita Sykin tapaan toi-
mia, jossa mennään tosi lapsi-
lähtöisesti ja yritetään tehdä 
kaikille harrastamisesta haus-
kaa! Kaikki ovat tervetulleita 
mukaan!

Tavoitteena on jeesata toi-
minnan pyörittämisessä. Mei-
dän superjojot Heidi ja Panu 
ovat mahtavia mentoreita 
ja hiljalleen mekin opimme 
tästä hienosta lajista. Täytyy 

todeta poikien valmentajien 
olevan aivan huippuja! Ilo olla 
messissä!

Sampo Lokki, 
pojat 10-11. 

Lähdin jojoksi, kun kymppi-
pojat irtosivat vanhemmas-
ta ikäluokasta omaksi joukku-
eeksi ja alkoivat pelata oman 
ikäluokan sarjapelejä. 

Seuratoiminta on minulle 
tuttua futiksen puolelta ja on 
mukavaa tutustua nyt kuo-
puksen harrastuksen myötä 
uuteen lajiin! Joukkueurheilu 
on parasta ja Sykki on osoit-
tautunut mahtavaksi seuraksi!  
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Sykki-miehet maailmalla
Useat Sykki-kasvatit, ja seuraamme juniorivuosinaan edustaneet pelimiehet 

ovat tälläkin kaudella pelanneet korkeilla tasoilla miesten sarjoissa.

Jo vuonna 2007 Korisliigas-
sa debytoinut Antti “Jump-
pa” Niskanen (s.1986) jatkoi 
päättyneellä kaudella uraan-
sa Kauhajoen Karhu Basketin 
riveissä. Karhun kausi huipen-
tui hopeisiin mitaleihin. 

Jumppa toimi joukkueen-
sa kapteenina, ja ennen Kau-
hajoella vietettyjä kolmea 
kautta Jumppa on pelannut 
Korisliigaa ToPo:n, Lappeen-
rannan NMKY:n ja Seagullsin 
riveissä. Jumppaa voi hyväl-
lä omallatunnolla kutsua jo 
todelliseksi liigaikoniksi.

Vuonna 2019 Korisliigan 
vuoden tulokkaana palkit-

tu Trey Niemi (s.1998) pela-
si kolmannen kautensa liigas-
sa ja Kaarinan Ura Basketissa. 
Trey oli joukkueensa tehok-
kaimpia pelaajia, noin yhdek-
sän pisteen ottelukohtaisella 
keskiarvolla.

Jumpan ja Treyn lail-
la jo mikropoikana Sykis-
sä aloittanut Ilmari Toikka-
nen (s.1996) esiintyi Kouvo-
lan Kouvojen riveissä Koris-
liigassa neljättä kautta put-
keen. “Ibe” pussitti keskimää-
rin noin viisi pistettä per otte-
lu, kellottaen reilut 20 minuut-
tia peliaikaa ottelua kohden. 
Miesten 1.divari A:ssa nähtiin 

myös mukavasti sykkitaustai-
sia pelimiehiä. Hopeaa saa-
vuttaneen ToPo:n joukkueen 
tärkeimpiä pelaajia oli Eero 
Sahlberg (s.1990), joka on 
pelannut seuramme A-pojis-
sa ja Seniorsissa, sekä toimi-
nut myös valmentajana use-
an vuoden ajan. Tarkkakätise-
nä heittäjänä tunnettu Sahl-
berg pommitti noin 12 pistet-
tä ottelua kohden päättyneel-
lä kaudella. Aiemmin Eero on 
pelannut myös liigassa Sea-
gullsin ja Uran riveissä.

Pitkän junioriuran Sykis-
sä viettänyt Ville Tolonen 
(s.2003) pelasi toisen kauten-

sa HBA:n joukkueessa, ja yhtä 
lailla seuramme kasvatit Chry-
sostom Chukwuma (s.1996) 
sekä Jaakko Lammi (s.1999) 
edustivat puolestaan Jyväsky-
län JBA:ta.

B-pojaksi asti Sykissä 
pelannut Jesper Granlund 
(s.2000) pelasi menneellä 
kaudella Yhdysvalloissa 
NCAA:ssa Longwood Uni-
versityssa. Jesper kutsuttiin 
myös Susijengin rinkiin tule-
vaksi kesäksi.
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Sykki ry on pelkästään 
koripalloon keskittyvä 
urheiluseura. 

Nettisivumme ovat 
osoitteessa 
www.sykki.fi 

ja löydät meidät
myös facebookista 
ja instagramista!
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